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Brno, 8. května 2017  
 
 
Kávě se v Česku mimořádně daří, její produkci však ohrožuje plíseň 
 
Brno – Produkce kávy od začátku roku poklesla. Způsobila jej rez kávová, která se rozšířila 
na největších plantážích v Brazílii a Kolumbii. Tuzemští prodejci však zatím ceny nezvyšují. 
Nápoji se přitom v posledních letech v Česku mimořádně daří. 
 
Vzduchem přenášenou plíseň se daří likvidovat, což by mělo zabránit dalšímu zdražování. 
„Přestože se cena kávy na mezinárodním trhu zvýšila o 5 %, zdražovat zatím nebudeme. 
Poptávka po ní je stále vysoká a prodej nám i nadále roste,“ řekl majitel společnosti Kofi Kofi, která 
v Česku prodává kávu, Igor Slavík.  
 
Obliba horkého tmavého nápoje v České republice se neustále zvyšuje. Zatímco v roce 2005 
připadalo na jednoho Čecha v průměru 250 šálků kávy ročně, v loňském roce to bylo už 275. 
Právě společnost Kofi Kofi v tomto měsíci prodala v Brně miliontý šálek kávy. Tu si koupila 
třiadvacetiletá studentka Anna Nováková. 
 
„Že jde o miliontou kávu, jsem nevěděla. Řekl mi to při nákupu sám majitel a předal mi poukázku 
na deset káv zdarma. Mám z toho ohromnou radost, kávu si totiž kupuji skoro každý den,“ uvedla 
Nováková.  
 
Kofi-Kofi prodává své produkty v pojízdných vozících od roku 2011. V posledním roce však 
zaměřila své služby i na soukromé večírky a firemní akce. „Káva od Kofi-Kofi je velmi oblíbená 
mezi našimi zaměstnanci, proto jsme se rozhodli využít nové služby kávového cateringu na naši 
mezinárodní logistické konferenci,“ uvedl ředitel brněnské společnosti, která služeb využila, 
Vítězslav Nejezchleb.  
 
Konec 
 
O nás: 
Kofi-Kofi je česká společnost, kterou založil Igor Slavík a Stanislav Langášek. Ta si klade za cíl 
prodávat kvalitní kávu na mobilních zařízeních, která jsou nezávislá na vnějších zdrojích. První 
pojízdný Kofitruck vznikl v roce 2011. Od té doby se jejich počet v Brně zvýšil na jedenáct. 
Postupem času se tyto vozíky objevily také v Praze, Plzni a Olomouci. Zájem o služby Kofi-Kofi byl 
tak velký, že se majitelé rozhodli vytvořit KofiCatering. Firma nabízí svůj podnikatelský nápad také 
ve formě franchisingu.  
 
Kontakt:  
Kateřina Červíková 
PR manager 
cervikova.katerina@kofi-kofi.cz 
+420 712 345 567 
 
KOFI-KOFI servis spol. s r. o. 
Cejl 72, 602 00 Brno 
IČ 283 123 84 
OR vedený Krajským soudem v Brně oddíl C, vložka 60571 
 
 
Poznámka autorů k tiskové zprávě: Jedná se o smyšlené informace. Tato zpráva slouží pouze jako šablona, 
do níž se pak mohou zasadit reálné informace z trhu. Je určená pro masmédia. 
 
Kateřina Červíková (436225), Vítězslav Krejčí (422407), Barbora Sittová (406694), Jan Vostal (444447) 

Asus
Lístek s poznámkou
Titulek musí být jednoznačný. Vyznění je v tomto případě zavádějící. Může působit, že je káva pěstována v ČR (v tomto prostředí se jí daří, ale produkci ohrožují plísně)

Asus
Lístek s poznámkou
Doporučuji uvést - např. světová produkce (právě kvůli lepšímu pochopení kontextu)Zároveň je vhodné už v perexu či titulku prezentovat statistická/číselná data. Díky tomu vhodně zaujmeme novináře. Případně stačí na data dobře upozornit v průvodce - tedy v e-mailu, v rámci kterého TZ rozesíláme.

Asus
Lístek s poznámkou
Pozor v celém textu se objevují problémy s návazností jednotlivých vět nebo i odstavců. Způsobila jej - koho? není zřetelné použití "přitom" v poslední větě neodpovídá logické výstavbě a významu předchozích vět - káva nezdražuje-přitom se jí dařívýznam slova daří je opět problematický - vhodnější je použít jednoznačné tvrzení (např. roste popularita(obliba, stoupá konzumace/počet vypitých šálků na osobu a podobně)

Asus
Lístek s poznámkou
Chybí zde širší souvislosti. Ale chápu, že je to způsobeno smyšlenými daty)

Asus
Lístek s poznámkou
Perfektní citace. Právě citace je klíčovým bodem TZ. Zaměřuje se na ni klient i novinář, měla by nést zásadní sdělení, což je zde správně splněno.

Asus
Lístek s poznámkou
představení společnosti by bylo vhodné lépe specifikovat (například, která se zaměřuje na prodej kávy v mobilních stáncích.

Asus
Lístek s poznámkou
I zde je problematická návaznost textu. Doporučuji například přidat sdělení o meziročním nárůstu prodeje šálků u společnosti KOFI - KOFI a poté předat informaci o milióntém šálku.Navíc v tomto bodě přecházíme od "nekomerčního sdělení", tedy od seriózních informaci k čistě produktovému sdělení.  Hranice by neměla být tak ostrá.

Asus
Lístek s poznámkou

Asus
Lístek s poznámkou
Pokud ve zprávě předkládáme informace o podobné akci, bylo by vhodné zvážit doplnění textu například o fotografie z předávání poukazu. 

Asus
Lístek s poznámkou
Konec - standardně se v TZ nepoužívá :)layout TZ je vhodně rozvržený. Zpráva je rozložena na jedné straně. Obsahuje všechny potřebné náležitosti:  logo, označení TZ, datum, domicil, informace o společnosti a kontakt pro média. 

Asus
Lístek s poznámkou
již bych neuváděla. Zbytečně se tříští pozornost. Sdělení nijak nesouvisí s předchozími informacemi. Bylo by vhodné, kdyby zprávu opět uzavírala citace Igora Slavíka. Měla by se opět věnovat produkci a spotřebě kávy. Například predikci pro budoucí roky. 




